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Abstract (en)
The timepiece has a month mobile (30) arranged below an indicator dial and connected to a date mobile (10) through step-by-step driving units
e.g. toothed segment (12) such as inner teeth, and intermediate mobile (20), that are provided such that the month mobile rotates through 30
degree of each month. The month mobile supports a distinctive area (32) whose path passes through angularly equidistant windows of the indicator
dial, where angular range of the area is between a minimum value corresponding to the angular range of one of the windows and maximum of 30
degrees.

Abstract (fr)
Cette piece d'horlogerie comporte un cadran indicateur (40), un mécanisme des quantiémes (1) comprenant un mobile des quantiémes (10) et un
organe d'entrainement pas a pas (13) du mobile des quantiémes (10), un mobile des mois (30) coaxial au mobile des quantiémes, disposé au-
dessous dudit cadran (40) et relié au mobile des quantiemes (10) par des moyens d'entrainement pas a pas (12, 20) conformés pour que le mobile
des mois (30) tourne d'un angle de 30° chaque mois. Le cadran (40) présente douze fenétres (41) angulairement équidistantes et le mobile des
mois (30) porte une zone distinctive (32) dont |a trajectoire passe par lesdites fenétres (41) et dont I'étendue angulaire maximale est de 30° et
I'entendue angulaire minimale correspond a celle desdites fenétres (41).
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